
 
 

 
 

 
 

Århus 25.12.2024 

 
10 dages forespørgsel – Udviklingen i antal af p-pladser 

 

1. Hvordan har udviklingen af gadeparkering været siden 2017?  
a. Gerne delt op i år og de forskellige parkeringszoner eller bydele. 

 
2. Hvor mange p-pladser på Frederiksbjerg er blevet fjernet til hhv. affaldsøer, trafikhensyn, 

beplantning, cykelparkering eller andet?  
a. Hvis muligt også gerne over resten af byen. 

 
3. Har forvaltningen planer eller kendskab til planer, der har indflydelse på antallet af 

gadeparkeringspladser i byen? F.eks. anlæggelse af flere affaldsøer, lukning af torve osv. 
a. Hvis ja hvilke, og hvor mange? 

 

 
 

Motivering:  

Der er stor mangel og efterspørgsel efter parkering i Århus. Desværre forsvinder flere og flere p-
pladser ved anlæggelse af affaldsøer, cykelparkering, beplantning osv.. Derfor ønsker vi en oversigt 
over udviklingen. 

 

 
På vegne af  
 
Henrik Arens – Liberal Alliance 


